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Bolag Daniel Kraft, chef för proptech ventures på Stronghold, om den globala utvecklingen inom proptech-industrin, hur Sverige
ligger till och hur Stronghold tänker när de investerar i nya startup-bolag.

- Nicklas Tollesson
nicklas@fastighetssverige.se
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